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Kandidátky  a  kandidáti
studentské kurie

Bc. Arbet, Petr1.
Bc. Bártová, Anna2.
Mgr. Bejček, Jan Matěj , DiS.3.
Bělíková, Kristýna4.
Bc. Bílková, Hana5.
Buchal, Kryštof6.
Černý, Ondřej7.
Bc. Čihák, Martin8.
Ekl, Kryštof9.
Bc. Fořt, Jakub10.
Mgr. Hanker, Martin11.
Mgr. Harasimowicz, Marta Maria12.
Bc. Holeček, Kajetán13.
Hudáčová, Kateřina14.
PhDr. Chmelař, Jiří, Ph.D.15.
Bc. Jarošová, Kristina16.
Bc. Jelínek, Martin17.
Mgr. Klusáček, Jan18.
Mgr. Konečný, Tomáš19.
Bc. Krumpholcová, Linda20.
Mgr. Křišťan, Vlastimil21.
Kuchařová, Josefína22.
Mgr. Lipská, Karolína23.
Mgr. Lundák, Martin24.
Máčel, Martin25.
Matějová, Markéta26.
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Bc. Millerová, Anna-Marie27.
Bc. Múčka, Jakub28.
Mgr. Pajerová, Anna29.
Pokorný, Šimon30.
Pospíšilová, Eva31.
Mgr. Sklenář, Václav32.
Spirmanová, Anna33.
Mgr. Šebestová, Denisa34.
Trávníčková, Klára35.
Ulrich, Miloš36.
Bc. Vinš, Ondřej37.
Bc. Wróbelová, Veronika38.

Bc. Petr Arbet
Rok narození: 1989

E-Mail:
arbetpetr@gmail.com

Obor a ročník studia:
Psychologie 2. NMgr.

Navrhovatel/ka: Martin
Máčel

mailto:arbetpetr@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/arbet.jpg


Kdo jsem:
Jsem student psychologie, který by rád navázal na současnou

práci v AS FF UK. Spolu s kolegy nabízíme nejen naši přítomnost
v AS FF UK, ale hlavně přímou pomoc proděkanům v realizaci:

V senátu plánuji:
V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme

prosazovat tyto záležitosti:
–        E-Fakulta

• Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například
vytváření návodů na obsluhu streamovacích programů)

• Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro
komunikaci se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
• Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání

cestovních a účelových stipendií)
• Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty

–        Ekologie a šetrnost
• Ekologický způsob vytápění učeben

• Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné
kelímky)

Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým
spektrem Filozofické fakulty. Více info na Fb! Prosím, volte i

ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:
•  Anna Bártová

• Anna Spirmanová
• Anna-Marie Millerová

• Hana Bílková
• Jan Klusáček

• Josefína Kuchařová
• Kristýna Bělíková

• Kryštof Ekl
• Linda Krumpholcová
• Marta Harasimowicz
• Martin Jelínek
• Martin Lundák
• Martin Máčel
• Petr Arbet

• Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Bc. Anna Bártová
Rok narození: 1997

E-Mail:
abartova97@seznam.cz
Obor a ročník studia:
Sociologie 1. NMgr.
Navrhovatel/ka: Hana

Bílková

mailto:abartova97@seznam.cz
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Kdo jsem: V rámci navazujícího magisterského studia se věnuji
Sociologii se specializací Ekonomie, protože proč studovat jeden

obor, když můžete mít dva. Externě spolupracuji s Národním ústavem
duševního zdraví v projektu Destigmatizace duševního onemocnění a

organizací Dobroduš, která pomáhá se sociálním začleňováním
človíčkům s duševním onemocněním. Jinak taky třídím odpad, piju

drinky bez brček, chci zachránit koaly a tak.
V senátu plánuji:

– V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme
prosazovat tyto záležitosti:

• E-Fakulta
    - Zavedení e-výuky a návodů na její zprovoznění (licence pro

ZOOM, návody na jeho využití, vytvoření e-návodů)
    - Využívání video návodů pro SIS a využití online webinářů pro

komunikaci se studenty
• Zpřehlednění byrokracie

    - Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání
cestovních a účelových stipendií)

    - Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty
• Ekologie a šetrnost

    - Hromadný nákup kancelářských potřeb
    - Ekologický způsob vytápění učeben

    - Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné
kelímky)

Prosím, vol i ostatní kamarády z našeho uskupení, společně toho
dosáhneme víc:
• Petr Arbet

• Anna Spirmanová
• Anna-Marie Millerová

• Hana Bílková
• Jan Klusáček

• Josefína Kuchařová
• Kristýna Bělíková

• Kryštof Ekl
• Linda Krumpholcová
• Marta Harasimowicz

• Martin Jelínek
• Martin Lundák
• Martin Máčel

• Martina Novopacká
• Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-století-103244564663569/?hc_location=group


Mgr. Jan Matěj
Bejček, DiS.
Rok narození: 1987

E-Mail:
jan.matej.bejcek@gmail.

com
Obor a ročník studia:
Sociální práce 2. PhD.
Navrhovatel/ka: Kryštof

Buchal

mailto:jan.matej.bejcek@gmail.com
mailto:jan.matej.bejcek@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/Bejček_foto2.jpg


Kdo jsem?
Profesně se věnuji více než 10 let sociální práci, v rámci

níž se zaměřuji na pomoc zranitelným skupinám osob,
v posledních letech se specializuji především na podporu
cizinců a uprchlíků a jejich vzájemné soužití s majoritní

společností.
Každodenní praxe sociálního pracovníka i zkušenosti

s participací na tvorbě lokálních integračních strategií v ČR
i zahraničí mne po několika letech od ukončení magisterského
studia dovedly opět do akademického prostředí. V současnosti
jsem doktorandem na Katedře sociální práce, kde i externě

přednáším. Ve svém výzkumu se zaměřuji na témata
interkulturní práce, integrace, inkluze a vzdělávání v této

oblasti.
Proč kandiduji?

Chci se podílet na tvorbě otevřeného a přátelského prostředí
na fakultě a více propojovat české i zahraniční studenty.
V loňském roce se mi mj. podařilo v rámci organizace InBáze

navázat s fakultou partnerskou spolupráci na tříletém
projektu, jehož cílem je podpora inkluzivního vzdělávání a

interkulturní práce. Jako senátor bych chtěl tato témata více
akcentovat a podpořit rozvoj profese interkulturní práce (a
mezikulturního dialogu vůbec) i v akademickém prostředí.

Čemu se chci v senátu věnovat?
• Rozvoj interkulturní práce v univerzitním prostředí:

propojování českých a zahraničních studentů, podpora nově
příchozích studentů ze zahraničí při orientaci v novém

prostředí (peer2peer, mentoring, poradenství, asistence či
tlumočení)

• Podpora tzv. „třetí role“ univerzity: posílení mediální
komunikace univerzity, podpora studentských projektů, start-
upů, více prostoru pro budování komunit např. mezi studenty a

NNO
• Popularizace vědy a neformální vzdělávání: větší oslovování
a zapojení studentů a veřejnosti, spolupráce s kampusem HYB4,

akcent na současná společenskovědní témata
Kandiduji za FF UK International (@FF UK International).

http://inbaze.cz/
http://inbaze.cz/inkluze-interkulturne-2/
http://www.ffukinternational.cz


Kristýna Bělíková
Rok narození: 1999

E-Mail:
kristyna.belikova@gmail.co

m
Obor a ročník studia:
Psychologie 1. Bc.

Navrhovatel/ka: Karolína
Fáberová

mailto:kristyna.belikova@gmail.com
mailto:kristyna.belikova@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/belikova.jpg


Kdo jsem: Jsem studentkou prvního ročníku psychologie tady na fakultě.
Zejména se pak věnuji gendrově podmíněnému násilí a ochraně životního

prostředí.
Zkušenosti jsem zatím nasbírala například v předsednictvu Mladých

zelených nebo v Konsentu jako koordinátorka svépomocné skupiny pro oběti
sexuálního násilí. Také jsem stála u zrodu studentské galerie Světova 1,
kde jsem měla na starosti převážně PR. Ve svém volném čase si vymýšlím
další projekty, kterými bych se mohla zahltit, třeba jako kandidaturu do
AS. Ráda se vždycky do něčeho vrhnu, učím se za chodu a jdu si za věcmi,

kterým věřím, že dávají smysl.
V senátu plánuji:

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21)) plánujeme prosazovat
tyto záležitosti:

–             E-Fakulta
• Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření

návodů na obsluhu streamovacích programů)
• Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro komunikaci

se studenty
–             Zpřehlednění byrokracie

• Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání
cestovních a účelových stipendií)

• Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty
–             Ekologie a šetrnost
• Ekologický způsob vytápění učeben

• Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné kelímky)
Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem

Filozofické fakulty. Více info na Fb!
Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:

• Anna Bártová
• Anna Spirmanová

• Anna-Marie Millerová
• Hana Bílková
• Jan Klusáček

• Josefína Kuchařová
• Kristýna Bělíková

• Kryštof Ekl
• Linda Krumpholcová
• Marta Harasimowicz
• Martin Jelínek
• Martin Lundák
• Martin Máčel
• Petr Arbet

• Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-století-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-století-103244564663569/?hc_location=group


Bc. Hana Bílková
Rok narození: 1997

E-Mail: bilkovah@post.cz
Obor a ročník studia:
Sociologie 1. NMgr.
Navrhovatel/ka: Jan

Klusáček

mailto:bilkovah@post.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/bilkova.jpg


Kdo jsem: Jsem studentka navazujícího magisterského studia oboru
Sociologie se specializací Ekonomie. Kromě studia také pracuji a
moje zkušenosti se pohybují od práce na Ministerstvu financí ČR
po logistiku při stavbě nemocnic v zemích třetího světa. Mám ráda
čtení, jídlo a kočky. A stejně ráda budu v Akademickém senátu

bojovat za to, aby byla naše fakulta co nejlepší. Díky za váš hlas!
V senátu plánuji:

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat
tyto záležitosti:
–        E-Fakulta

• Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření
návodů na obsluhu streamovacích programů)

• Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro
komunikaci se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
• Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání

cestovních a účelových stipendií)
• Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty

–        Ekologie a šetrnost
• Ekologický způsob vytápění učeben

• Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné
kelímky)

Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem
Filozofické fakulty. Více info na Fb!

Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:
•   Anna Bártová

•   Anna Spirmanová
•   Anna-Marie Millerová

•   Jan Klusáček
•   Josefína Kuchařová
•   Kristýna Bělíková

•   Kryštof Ekl
•   Linda Krumpholcová
•   Marta Harasimowicz

•   Martin Jelínek
•   Martin Lundák
•   Martin Máčel
•   Petr Arbet

•   Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-století-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-století-103244564663569/?hc_location=group


Kryštof Buchal
Rok narození: 1997

E-Mail: buchalk@icloud.com
Obor a ročník studia:

Anglistika-amerikanistika –
Francouzština pro mezikulturní

komunikaci 3. Bc.
Navrhovatel/ka: Jan Matěj

Bejček

Studuji třetí ročník bakaláře dvouoboru Anglistika –
amerikanistika a Francouzština pro mezikulturní komunikaci,
zároveň pracuji jako pomvěd na Ústavu anglického jazyka a

didaktiky.
Přál bych si, aby se na fakultě zlepšily podmínky ke studiu

pro zrakově postižené a nevidomé. Studium s takovým
handicapem je v současné době velmi ztížené. Komplikované

vyhledávání literatury a zdrojů stojí tolik úsilí, že může od
samotného studia úplně odradit. Byl bych rád, aby takto

znevýhodněným studentům byla také dána příležitost studovat.
Chtěl bych proto v senátu usilovat o postupnou digitalizaci
fakulty, která nakonec přinese užitek nám všem. Jsem také
přesvědčen, že posilování e-learningu obecně je důležitým

cílem, který bychom si na fakultě měli stanovit.
Kandiduji za FF UK International (@FF UK International).

Ondřej Černý
Rok narození: 1999

E-Mail: cernyo@icloud.com
Obor a ročník studia:

Filosofie-politologie 1. Bc.
Navrhovatel/ka: Jakub Fořt

mailto:buchalk@icloud.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/Buchal_foto.jpg
http://www.ffukinternational.cz
mailto:cernyo@icloud.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/cerny.jpg


Na fakultě se mi po roce zalíbilo natolik, že jsem rozhodl
pro menší změnu: krom frekventanta kursů politologie jsem

začal navštěvovat i filosofii. Důvod tohoto kroku byl prostý,
mým zájmem je politická filosofie a etika; díky této

kombinaci se mu mohu plně věnovat.
Proč kandiduji?

Kromě samotného studia se aktivně zapojuji do činnosti
studentských spolků, zejména politologického spolku POLIS.
Všímám si přitom věcí, které bych chtěl změnit – za dobu, co
mám možnost být studentem fakulty, jsem zjistil, že jsme
velkou fakultou a mnoho členů naší akademické obce odvádí

úžasnou práci, která však nemá příliš výrazný mediální obraz
a dopad na širší veřejnost je tak omezený. Máme na víc, než
se z pouhého mediálního obrazu může zdát. Jiné fakulty či
vysoké školy umí lépe pracovat se svojí sebeprezentací bez

ohledu na to, co se zrovna děje za jejich dveřmi. Oproti tomu
dnes na naší fakultě vznikají projekty, které nemají obdobu,
ale venku zůstávají bez povšimnutí. Pojďme to změnit! Rozvoj
obrazu fakulty by přispěl k pozitivnímu vnímání nejen jejích
akademických pracovníků, nýbrž i absolventů. A není přece

titul jako titul.
Co budu prosazovat?

• lepší mediální obraz fakulty navenek,
• pozitivní vnímání činnosti fakulty pro společnost,
• zviditelňování činnosti akademických pracovníků,

• zlepšování informovanosti o studiu na FF jak mezi studenty,
tak uchazeči,

• v neposlední řadě bych rád zpřehlednil a usnadnil způsob
financování projektů akademiků a studentských aktivit.

Ve své kandidatuře nejsem sám. Kandiduji v rámci uskupení FF
UK International. Naším hlavním cílem je rozvoj naší fakulty
na fakultu moderní a světovou, zkrátka fakultu jednadvacátého

století. Nyní je správný čas na změnu.
Děkuji za podporu!

http://www.ffukinternational.cz/
http://www.ffukinternational.cz/


Bc. Martin Čihák
Rok narození: 1997

E-Mail: martin.cih@gmail.com
Obor a ročník studia:
Psychologie 1. NMgr.

Navrhovatel/ka: Ondřej Vinš

mailto:martin.cih@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/cihak.jpg


Ahoj, jsem Martin a studuji 1. ročník nmgr. psychologie.
Spolu s Tomášem Konečným kandidujeme pod značkou Dvoukolora

(navštivte náš web a facebook). Naším hlavním cílem je pomoci
vytvořit akceschopné zastoupení studentů a studentek

v senátu, které bude aktivně řešit studentské problémy: v
minulém funkčním období se jim akademický senát bohužel až na

ojedinělé výjimky nevěnoval. To se musí změnit!
Konkrétně bych se chtěl zaměřit zejména na:

• řešení prostorové situace: není rozumné, aby ve stejný čas
probíhala velká přednáška v malinké místnosti a malý seminář
v místnosti velké (třeba i v aule), trápí mě i nedostatek

odpočinkových míst pro studenty,
• internacionalizaci: rád bych, aby nás ve větší míře učili
zahraniční pedagogové, kteří mají potenciál obohatit naši

fakultu jak obsahově, tak metodologicky,
• kontakt se studenty a studentkami: stejně jako v minulosti
bych s vámi i nadále osobně nebo prostřednictvím online anket

konzultoval různé problémy, nápady či podněty.
Úplný seznam našich programových bodů najdete na našem webu.
Pokud vás zaujaly, zvažte prosím podporu i pro uskupení FF UK

International, které kandiduje s podobnými tezemi.
Veřejným věcem se na naší fakultě věnuji už téměř dva roky

coby člen studijní komise. Vždy, když jsme projednávali novou
akreditaci (tedy koncepci) nějakého oboru, snažil jsem se

scházet s jeho studenty a na komisi přinášet jejich pohled na
věc. Z pozice náhradníka jsem před půl rokem nastoupil i do
fakultního akademického senátu, kde jsem se věnoval zejména

řešení prostorové situace fakulty.
Kromě politiky a studia lidské mysli mě baví filosofie,
matematika a fyzika, ve volném čase rád běhám po lesích,

toulám se po antických a renesančních památkách nebo se válím
po pražských čajovnách.

http://www.dvoukolora.wordpress.com
https://www.facebook.com/dvoukolora
https://dvoukolora.wordpress.com/programove-body-filozoficka-fakulta/


Kryštof Ekl
Rok narození: 1993

E-Mail:
krystof.ekl@gmail.com
Obor a ročník studia:

Andragogika a personální
řízení 4. Bc.

Navrhovatel/ka: Josefína
Kuchařová

mailto:krystof.ekl@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/ekl.jpg


Kdo jsem: Jak lze doufat podle mého studijního oboru, jsem někdo,
koho zajímá vzdělávání a obecně doprovázení lidí na jejich

seberealizační cestě (anér+gogein, hledej!). Proto je pro mne
stěžejní bod E-Fakulta našeho programu, spolu s podporou aktivit PC

Hybernská, na nichž se s kol. Kuchařovou rovněž podílíme.
Za důležité však považuji všechny body, proto bych rád bych navázal
na své současné senátní angažmá a zasadil se o jejich naplnění. V

případě zvolení budu ovšem rád za všechny další podněty, proto se na
mne případně neváhej obrátit. Jsem i na Tinderu, takže pokud
preferuješ komunikaci se senátory touto cestou, swipe right.

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat:
–        E-Fakulta

• Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření
návodů na obsluhu streamovacích programů)

• Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro
komunikaci se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
• Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání

cestovních a účelových stipendií)
• Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty

–        Ekologie a šetrnost
• Ekologický způsob vytápění učeben

• Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné
kelímky)

Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem
Filozofické fakulty. Více info na Fb!

Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:
• Anna Bártová

• Anna Spirmanová
• Anna-Marie Millerová

• Hana Bílková
• Jan Klusáček

• Josefína Kuchařová
• Linda Krumpholcová
• Kristýna Bělíková
• Marta Harasimowicz
• Martin Jelínek
• Martin Lundák
• Martin Máčel
• Petr Arbet

• Šimon Pokorný

https://poradenskecentrum.ff.cuni.cz/
https://poradenskecentrum.ff.cuni.cz/
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Bc. Jakub Fořt
Rok narození: 1996

E-Mail: fortjaku@gmail.com
Obor a ročník studia:
Psychologie 2. Bc.

Navrhovatel/ka: Ondřej Černý

Studuji druhý ročník bakalářského oboru psychologie, zároveň
jsem vystudoval bakalářský stupeň biologie na Přírodovědecké

fakultě UK. Profesně bych se chtěl věnovat výzkumu,
orientačně na poli evoluční psychologie a etologie člověka.

V senátu bych se chtěl zaměřit na zkvalitňování výuky a
usilovat o vyšší podíl zahraničních přednášejících na naší
fakultě, tedy i podporu kurzů vyučovaných v angličtině.
Domnívám se, že kvalita výuky konkrétního pedagoga a
především obsah jeho přednášek jdou ruku v ruce s jeho

vlastními odbornými a vědeckými aktivitami. Proto bych chtěl
prosazovat, aby byla poskytována maximální možná podpora
výzkumníkům a všem členům akademické obce, kteří podle

měřítek svých konkrétních oborů dosahují a chtějí dosahovat
vynikajících výsledků. Do toho patří například i podpora

výjezdu studentů i pedagogů do zahraničí a účast na
mezinárodních vědeckých projektech.

Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

Mgr. Martin Hanker
Rok narození: 1992

E-Mail:
martin.hanker@gmail.com

Obor a ročník studia: Dějiny a
kultury zemí Asie a Afriky 2.

PhD.
Navrhovatel/ka: Marek Zemánek

mailto:fortjaku@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/Fořt_foto.jpg
http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz
mailto:martin.hanker@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/hanker.jpeg


Jsem doktorandem oboru Dějiny a kultury zemí Asie a Afriky, v
rámci kterého se zaměřuji na uměleckou tvorbu mladých

Tibeťanů. Již mé předchozí filologické studium tibetanistiky
mě však přivedlo k dlouhodobému zájmu o hlubší propojení
humanitních oborů s technologiemi. Na fakultě aktuálně
působím také jako knihovník a správce webů. Mimo to jsem

spoluzakladatelem asociace Orientalistický expres, z.s., kde
se snažíme usnadnit spolupráci primárně mezi studenty oborů

asijských studií napříč českými univerzitami.
Na fakultě se pohybuji již od roku 2012. Díky svým aktivitám
jsem v neustálém kontaktu s bakalářskými i magisterskými
studenty a zároveň se coby doktorand pohybuji také mezi

vyučujícími nebo řeším agendu s administrativním aparátem
fakulty. To mi poskytuje široké spektrum perspektiv a
zkušeností, které hodlám nyní zúročit ve svém aktivním

zapojení se do chodu fakulty prostřednictvím studentské kurie
Akademického senátu.

Mými prioritami pro nadcházející volební období bude (1a)
zefektivnění horizontálního i vertikálního dialogu na fakultě

a (1b) zvýšení všeobecné informovanosti s ohledem na
individuální potřeby malých oborů – oboje přispívající ke
zlepšení postavení těchto oborů na FFUK; (2) centralizace a

rozvoj elektronické agendy (portálu zadosti.ff.cuni.cz)
včetně implementace elektronického podepisování dokumentů a

také (3) rozšíření povědomí o možnostech a využitích
dostupných technologií v rámci studia i výzkumu

(programování, práce se zdroji atp.) tak, jak je tomu zvykem
na prestižních zahraničních univerzitách. V neposlední řadě
bych se rád (4) zaměřil na podporu a rozvoj studentské vědy

(publikování a financování výzkumu).



Mgr. Marta Maria
Harasimowicz
Rok narození: 1986

E-Mail:
martamaria.harasimowicz@ff.cun

i.cz
Obor a ročník studia: České

dějiny 2. PhD.
Navrhovatel/ka: Tomáš Konečný

mailto:martamaria.harasimowicz@ff.cuni.cz
mailto:martamaria.harasimowicz@ff.cuni.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/harasimowicz.jpg


Kdo jsem:
Studuji doktorát v oboru České dějiny, v rámci něhož zkoumám muzejní prezentaci
soudobých dějin ve střední Evropě a bývalé Jugoslávii. Vystudovala jsem také

magisterskou komparatistiku. Dlouhodobě se angažuji ve Spolku studentů historie
FF UK. Se svých nedávných aktivit mohu zmínit projekt Svépomocná historická
knihovna, založený s cílem pomáhat studentům a badatelům ve shánění odborné

literatury v době uzavření knihoven.
V senátu plánuji:

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat tyto
záležitosti:

–        E-Fakulta
•

    - Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření návodů
na obsluhu streamovacích programů)

    - Vytváření video návodů pro SIS a využití online webinářů pro komunikaci se
studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
•

    - Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání cestovních a
účelových stipendií)

    - Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty
–        Ekologie a šetrnost

•
    - Ekologický způsob vytápění učeben

    - Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné kelímky)
Osobně bych se také ráda zasadila o:

•
    - Posílení podpory výjezdů na zahraniční konference tak, aby studující

nemuseli výdaje zakládat ze svých vlastních prostředků
    - Vytvoření webu, který bude komplexním a uživatelsky přístupným způsobem

informovat o zahraničních mobilitách
Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem Filozofické

fakulty. Více info na Fb!
Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:

•   Anna Bártová
•   Anna Spirmanová

•   Anna-Marie Millerová
•   Hana Bílková
•   Jan Klusáček

•   Josefína Kuchařová
•   Kristýna Bělíková

•   Kryštof Ekl
•   Linda Krumpholcová
•   Martin Jelínek
•   Martin Lundák
•   Martin Máčel
•   Petr Arbet

•   Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/groups/642395909929176/
https://www.facebook.com/groups/642395909929176/
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Bc. Kajetán
Holeček

Rok narození: 1995
E-Mail:

kajetan.holecek@gmail.co
m

Obor a ročník studia:
Historie – české dějiny
v evropském kontextu 2.
NMgr.; Hebraistika, 3.

NMgr.
Navrhovatel/ka: Tobiáš

Smolík

mailto:kajetan.holecek@gmail.com
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Po celou dobu svého studia usiluji o kvalitní studentský život.
Spoluzakládal jsem studentský spolek Madžlis, který sdružuje
především studenty Katedry Blízkého východu, byl jsem rovněž
dva roky součástí Studentské rady, také jsem členem Spolku

studentů historie FFabula. Aktivně se podílím na akcích, které
přesahují rámec fakulty, za všechny zmíním dobročinnou sbírku
Pomozme knihovně! na obnovu univerzitní knihovny v syrském

Mosulu, která probíhala na přelomu let 2017 a 2018.
V akademickém senátu budu usilovat o fakultu, která je:

konkurenceschopná
• Konkurenceschopná fakulta nabízí výuku zajišťovanou

kvalitními a činorodými pedagogy, kteří rozvíjí potenciál nás,
studentů.

• Konkurenceschopná fakulta systematicky podporuje nás,
studenty, v naší vlastní badatelské činnosti a adekvátně nás za

ní odměňuje.
• Konkurenceschopná fakulta by měla v nejvyšší možné míře

zajišťovat a umožňovat činnost pedagogů ze zahraničí, kteří nám
mohou poskytnout nový úhel pohledu na studovaná témata.

• Konkurenceschopná fakulta nám, studentům, zajišťuje přístup
k co nejširšímu spektru informačních zdrojů: je třeba neustále

rozšiřovat knihovní fondy a přístup k různým digitálním
databázím.
moderní

• Moderní fakulta potřebuje moderní prostory, proto je nezbytné
dokončit rekonstrukci hlavní budovy a co nejefektivněji
pokračovat v získávání a rekonstrukci nových prostor.

• Moderní fakulta má moderní vybavení, proto je nezbytné dále
pokračovat v doplňování prostor kvalitním nábytkem a technikou,

a to ve všech jejích budovách.
otevřená

• Otevřená fakulta s námi diskutuje o našich požadavcích.
• Otevřená fakulta hospodaří transparentně a zodpovědně vůči
jednotlivým oborům, aniž by ohrožovala jejich existenci.

• Otevřená fakulta má jasnou a zřetelně artikulovanou vizi
svého směřování do budoucnosti.

https://www.facebook.com/madzlis/
https://strada.ff.cuni.cz/
http://www.ffabula.cz/cs/
http://pomozmeknihovne.ff.cuni.cz/
https://www.facebook.com/Kajet%C3%A1n-do-sen%C3%A1tu-115727453407199/


Kateřina Hudáčová
Rok narození: 1999

E-Mail: hudacovak@gmail.com
Obor a ročník studia:
Psychologie 2. Bc.

Navrhovatel/ka: Jiří Chmelař

Druhým rokem studuji bakalářský obor psychologie, gymnázium
jsem absolvovala v Německu.  V budoucnu bych se chtěla

věnovat klinické psychologii.
V senátu bych podpořila vznik nových předmětů vyučovaných v

angličtině, zasadila bych se          o spolupráci se
zahraničními univerzitami v oblasti výzkumných projektů.

Věřím, že cesta ke zkvalitnění výuky vede právě přes zapojení
studentů i pedagogů do mezinárodní vědecké činnosti, která by

do přednášek vnášela aktuální poznatky.
Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

PhDr. Jiří Chmelař,
Ph.D.

Rok narození: 1982
E-Mail:

chmelar.jirka@gmail.com
Obor a ročník studia:

Historie/obecné dějiny 1. PhD.
Navrhovatel/ka: Kateřina

Hudáčová
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Jmenuji se Jiří Chmelař a jsem studentem prvního ročníku
doktorského studia na Ústavu světových dějin. Kandidovat jsem
se rozhodl proto, že mi osud naší fakulty není lhostejný a

rád bych svým dílem přispěl k jejímu zlepšení.
V současné nelehké době se ukazuje potřebnost digitalizace
fakulty, zvláště v její e-learningové formě či digitálních
formách atestu. Musím ocenit množství pedagogů, kteří si s

koronavirovou výzvou v tomto směru velmi rychle poradili, ale
myslím si, že právě ve zmíněné digitalizaci jsou stále
mezery. Chtěl bych v nastalém digitalizačním trendu

pokračovat i po opadnutí virové pandemie. S tím souvisí i
podle mě tristní vzhled a účelnost stránek fakulty. Myslím
si, že se musí vše uchopit jednotně a nastavit struktura a

přehlednost.
Další důležitou věcí je podpora mobility, domnívám se, že
studenti by se měli v co nejhojnější míře účastnit různých
programů a nadací (např. Erasmus nebo Aktion Česká republika
– Rakousko) a fakulta by je v tomto měla motivovat. Vedle

toho se domnívám, že by měla existovat větší podpora
zahraničních přednášejících, kteří mohou rozšířit naše

obzory. Z toho plyne i větší míra užívání cizích jazyků na
škole, zejm. angličtiny. Domnívám se, že zde je co zlepšovat.
Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

Bude mi ctí, pokud mi k tomu dáte příležitost, Vás
zastupovat.
Děkuji.

http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz


Bc. Kristina
Jarošová

Rok narození: 1995
E-Mail:

tina.jarosova@gmail.com
Obor a ročník studia: Český

jazyk – specializační studium
– Skandinavistika 1. NMgr.

Navrhovatel/ka: Anna Pajerová

mailto:tina.jarosova@gmail.com
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Jsem studentkou prvního ročníku magisterských oborů Český
jazyk – specializační studium a Skandinavistika, vystudovala

jsem bakalářské obory Český jazyk a literatura a Dánská
studia, mám tedy několikaleté zkušenosti s jedním

z největších a současně s jedním z nejmenších oborů u nás na
fakultě, absolvovala jsem také semestrální pobyt v Dánsku
v rámci programu Erasmus+. Nově jsem pomvědkou na Ústavu

českého jazyka a teorie komunikace.
Nejen na základě těchto zkušeností bych se ráda podílela na

chodu fakulty a její modernizaci. Ta dle mého pramení
z ochoty jednotlivých oborů měnit zavedené pořádky a tím se
procesu modernizace spoluúčastnit. Zároveň je nutno více

naslouchat hlasům studentů a vycházet vstříc jejich potřebám:
snažit se dvouoborovým studentům studium usnadnit, ne

komplikovat, zprůhlednit požadavky ke státním závěrečným
zkouškám a hodnocení závěrečných prací, dále rozšířit

mezioborovou nabídku relevantních předmětů, které by byly
zároveň uznatelné jako povinně volitelné. U menších

filologických oborů je třeba klást důraz nejen na jazyk
samotný, ale i na kulturní a politický kontext a praktické
znalosti důležité pro budoucí uplatnění. Chtěla bych se

rovněž zasadit o větší konkurenceschopnost naší fakulty, což
spočívá ve zvýšení podílu předmětů vyučovaných v angličtině
či zintenzivnění spolupráce se zahraničními univerzitami,
odkud by také častěji přijížděli hostující přednášející.
V neposlední řadě chci podpořit lepší propagaci studijních
výjezdů, možností ucházet se o stipendia a grantové programy

a z toho plynoucí motivaci studentů spolupracovat se
zahraničními kolegy a pokračovat ve vědecké činnosti.

Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz


Bc. Martin Jelínek
Rok narození: 1995

E-Mail:
martin.jelinek.01@seznam.cz

Obor a ročník studia:
Historie – České dějiny v

evropském kontextu 1. NMgr.
Navrhovatel/ka: Adéla

Marková
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Kdo jsem: Zdravím, jsem Martin Jelínek a studuji 1. roč. NMgr. studia na
Ústavu českých dějin. V rámci svého odborného zájmu se věnuji zejména
moderním a soudobým českým dějinám, aktuálně se zabývám fenoménem čs.

turismu v socialistické Jugoslávii. Díky dlouholetému působení v různých
studentských organizacích jsem nabral mnohé zkušenosti, které bych rád
uplatnil v samotném senátu. Aktivně jsem působil mj. coby místopředseda

Studentské rady FF UK; dále je moje studium od počátku spjaté s organizací
Studentského majálesu (což je hodně srdíčková záležitost), či s členstvím
ve Spolku studentů historie. Krom toho jsem i členem Disciplinární komise

naší fakulty.
V senátu plánuji:

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat tyto
záležitosti:

–        E-Fakulta
•

    - Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření
návodů na obsluhu streamovacích programů)

    - Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro
komunikaci se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
•

    - Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání
cestovních a účelových stipendií)

    - Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty
–        Ekologie a šetrnost

•
    - Ekologický způsob vytápění učeben

    - Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné kelímky)
Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem

Filozofické fakulty. Více info na Fb!
Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:

•       Anna Bártová
•       Anna Spirmanová

•       Anna-Marie Millerová
•       Hana Bílková
•       Jan Klusáček

•       Josefína Kuchařová
•       Kristýna Bělíková

•       Kryštof Ekl
•       Linda Krumpholcová
•       Marta Harasimowicz

•       Martin Lundák
•       Martin Máčel
•       Petr Arbet

•       Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Mgr. Jan Klusáček
Rok narození: 1992

E-Mail: jnklsck@gmail.com
Obor a ročník studia:
Sociologie 2. PhD.

Navrhovatel/ka: Martina
Novopacká (Pešková)
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Jsem studentem druhého ročníku doktorského studia oboru
Sociologie, na Filozofické fakultě UK studuji pátým rokem.
Kromě výuky a studia na FFUK pracuji v Sociologickém ústavu

AV, mým zaměřením je sociologie rodiny a kvantitativní
výzkum.

Mám tři priority, které bych chtěl v Akademickém senátu FF UK
prosazovat. První je větší tlak na internacionalizaci, větší

mezinárodní spolupráci studentů a vědců pracujících na
fakultě. Druhý je snaha o zachování malých oborů, díky kterým

je FFUK unikátním vědeckým pracovištěm. A třetím je
flexibilita mezi obory, co největší prostupnost pro studenty.
Myslím si, že FFUK má vedle role konkurenceschopné a kvalitní

instituce též určitou společenskou roli, je institucí
s rozsáhlou historickou pamětí. Fakulta by se neměla vzdávat
této společenské role a ve studentech by měla být posilována

identifikace s institucí.
Kandiduji v rámci uskupení Za fakultu 21. století (F21),

prosím též o hlas pro tyto kandidáty:
• Anna Bártová

• Anna Spirmanová
• Anna-Marie Millerová

• Hana Bílková
• Josefína Kuchařová
• Kristýna Bělíková

• Kryštof Ekl
• Linda Krumpholcová
• Marta Harasimowicz
• Martin Jelínek
• Martin Lundák
• Martin Máčel
• Petr Arbet

• Šimon Pokorný



Mgr. Tomáš Konečný
Rok narození: 1991

E-Mail: t.konecny@email.cz
Obor a ročník studia: Moderní
hospodářské a sociální dějiny

3. PhD.
Navrhovatel/ka: Jakub Múčka

mailto:t.konecny@email.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/konecny.jpg


Studuji doktorské studium a společně s Martinem Čihákem se
ucházím o vaší přízeň v rámci uskupení Dvoukolora, s nímž
jsme kandidovali úspěšně i do AS UK. Program, který bychom

spolu rádi prosazovali, najdete zde.
Naším hlavním cílem je pomoci vytvořit akceschopné zastoupení

studentů a studentek v senátu, které bude aktivně řešit
studentské problémy: minulém funkčním období se jim

akademický senát bohužel až na ojedinělé výjimky nevěnoval.
To chceme změnit!

Na FF UK studuji šestým rokem a již deset let jsem činný
v řadě spolků, kde se věnuji organizování vzdělávacích akcí,
stejně jako neviditelné vnitřní byrokracii. Na fakultě druhý
rok zasedám ve Studentské radě a disciplinární komisi Spolku
studentů historie, jsem také členem zdejší zahraniční komise

a pracovní komise pro hodnocení. Nejen proto se jednání
senátu pravidelně účastním a rád bych tak činil nadále,

tentokrát s demokraticky daným mandátem.
Do fakultního senátu hodlám vnášet nejenom své zkušenosti a

postřehy, ale také se zasadit o vyřešení otázek, které
minimálně poslední roky uvízly na mrtvém bodě:

• Podpora studentských aktivit (ať se již jedná o léta
slibované opatření k financování spolků či o lepší koordinaci

možností a podpory v rámci fakulty),
• Environmentálně příkladná a racionálně hospodařící fakulta
(což zahrnuje drobná témata od čidel pro osvětlení, přes

fungující třídění odpadu až po kontrolu efektivního
vynakládání zdrojů).

• Záruky pro kvalitní výuku a objektivní zkoušení (tedy
zdaleka nejen ochranu tzv. malých oborů, ale vyjasnění

pravidel atestací).
Zanedbávat nechci ani témata, jimiž se na akademické půdě
věnuji již nyní – totiž důraz na akademickou etiku, třetí

roli univerzity, či zlepšení fungování informačních systémů.
Budu rád, když Dvoukoloře dáte nejen like, ale i svůj hlas

při volbách.

https://www.facebook.com/dvoukolora/
https://dvoukolora.wordpress.com/programove-body/
https://www.facebook.com/dvoukolora/


Bc. Linda
Krumpholcová
Rok narození: 1994

E-Mail:
linda.krumpholcova@gmail.co

m
Obor a ročník studia:
Psychologie 2. NMgr.

Navrhovatel/ka: Kristýna
Černá

mailto:linda.krumpholcova@gmail.com
mailto:linda.krumpholcova@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/krumpholcova.jpg


Kdo jsem:
Jsem věčná studentka, ráda se učím novým věcem. Naposledy to byl kurz

přípravy sushi a výcvik v krizové intervenci. Jsem nadšená cestovatelka,
s oblibou objevuji nová místa. Žila jsem v Londýně a čtvrt roku strávila
na ostrově Belle-Ile ve Francii. Mým snem je navštívit Mexiko, Patagonii
a Japonsko. Jsem milovnice umění. Nejraději chodím do galerií a čtu si –

momentálně Sofiin svět.
V senátu plánuji:

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat tyto
záležitosti:

–        E-Fakulta
•

    - Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření
návodů na obsluhu streamovacích programů)

    - Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro
komunikaci se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
•

    - Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání
cestovních a účelových stipendií)

    - Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty
–        Ekologie a šetrnost

•
    - Ekologický způsob vytápění učeben

    - Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné
kelímky)

Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem
Filozofické fakulty.

Více info na FB!
Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:

•   Petr Arbet
•   Anna Bártová

•   Kristýna Bělíková
•   Hana Bílková
•   Kryštof Ekl

•   Marta Harasimowicz
•   Martin Jelínek
•   Jan Klusáček

•   Josefína Kuchařová
•   Martin Lundák
•   Martin Máčel

•   Anna-Marie Millerová
•   Šimon Pokorný

•   Anna Spirmanová

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Mgr. Vlastimil
Křišťan

Rok narození: 1989
E-Mail:

kristan.vlastimil@gmail.com
Obor a ročník studia: České

dějiny 2. PhD.
Navrhovatel/ka: Vlastimil

Křišťan

mailto:kristan.vlastimil@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/kristan.jpg


Chladnou hlavu: V duchu jednotné rozvinuté akademické fronty
šovinistického bloku chci povznést AS FF UK do nových výšin
zmaru a zbytečnosti. Protože když tam mohou mlčet jiní, proč

bych to nezvládl i já? Jsem prastarý student, veterán
několika fakultních válek a za ta léta jsem viděl zmar,

zradu, neskutečné a rozklad snad na všech úrovní akademického
života. Občas jsme se snad i obstojně zapojil. V tomto duchu

bych chtěl pokračovat i v AS. Věren odkazu Kliky
kontrarevolučních živlů se snažím v momentech klidu a

inspirace hanit a zesměšňovat vše, co může na naší fakultě
přijít někomu svaté. Protože pravá svátost i zlý a nemístný

humor snese.
Planoucí srdce: Byl jsem fakultní dobrovolník dřív, než to
bylo cool. I potom, co už to cool zase nebylo. K tomu jsem

několik let na živo sledoval, pravidelněji než četní tehdejší
senátoři, zasedání AS FF UK. Často to byla fraška až absurdní
komedie. A málokdy ve skutečnosti k smíchu. Zhruba poslední

rok a půl nemám náladu a ani čas senát navštěvovat. Fakulta u
mne ztratila důvěru.

Čisté ruce: Mojí současnou nejvyšší fakultní realizací je
funkce „Jeho šovina představeného“ ve studentském spolku
Šovinistická společnost Univerzity Karlovy – ŠUK. Plánuji
tuto organizaci jednoznačně a zcela účelově zneužívat, jak

jsme to viděli v minulých volbách od různých ústavů a
kateder. ŠUK bohužel nedisponuje mailing listy a ani se
nemohu pod „doporučení koho volit“ podepsat jako ředitel

ústavu, ale snad dokáži překonat i tuto nesnáz. K vyrovnání
tohoto handicapu nasadím bohatou letákovou kampaň, kterou na
ztichlých karanténních chodbách nikdo neuvidí. Ani to ale
nemůže zhatit mé vítězství. Pro aktuální khampááň sledujte

https://www.facebook.com/Sovisspol/.
Volte šovinistický blok!

Volte ŠUK!

https://www.facebook.com/Sovisspol/


Josefína
Kuchařová

Rok narození: 1997
E-Mail:

josefinakucharova@gmail.c
om

Obor a ročník studia:
Andragogika a personální

řízení 4 Bc.;
Psychologie; 3. Bc.
Navrhovatel/ka: Anna

Bártová

mailto:josefinakucharova@gmail.com
mailto:josefinakucharova@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/kucharova-1.jpg


Kdo jsem: Ahoj, jsem Josi a na zasedáních jste mě jako senátorku
mohli potkat poslední dva roky. Bavilo mě to, a když už nejsem
nováček, cítím, že mám kapacitu toho ovlivnit mnohem víc. Navíc

studuji dva jednoobory, což prosím berte jako důkaz, že se nebojím
si přidělávat práci. Mimo školu chodím vzdělávat mladší i starší o
duševním zdraví, a od zimního semestru se s kol. Eklem angažuji

v PC Hybernská, k jehož dalšímu rozšiřování rozhodně chci přispět.
Mezi mé priority ale patří všechny níže uvedené body, které
plánujeme prosazovat v rámci seskupení Za fakultu 21. století

(F21):
–        E-Fakulta

• Podpora e-výuky, zaškolování přednášejících (např. vytváření
návodů na obsluhu streamovacích programů)

• Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro
komunikaci se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
• Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání

cestovních a účelových stipendií)
• Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty

–        Ekologie a šetrnost
• Ekologický způsob vytápění učeben

• Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné
kelímky)

Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem
Filozofické fakulty. Více info na Fb!

Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:
•  Anna Bártová

• Anna Spirmanová
• Anna-Marie Millerová

• Hana Bílková
• Jan Klusáček

• Linda Krumpholcová
• Kristýna Bělíková

• Kryštof Ekl
• Marta Harasimowicz

• Martin Jelínek
• Martin Lundák
• Martin Máčel
• Petr Arbet

• Šimon Pokorný

https://poradenskecentrum.ff.cuni.cz/
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Mgr. Karolína Lipská
Rok narození: 1995

E-Mail: kajalip@seznam.cz
Obor a ročník studia: Obecná

ligvistika 1. PhD.
Navrhovatel/ka: Petra Čechová

mailto:kajalip@seznam.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/Lipská_foto.jpg


Studuji první ročník doktorského studia Obecné lingvistiky a
Románských jazyků. Ve své začínající vědecké práci se zabývám

syntaktickou, sémantickou a pragmatickou rovinou jazyka.
 

V senátu se chci zaměřit hlavně na vytváření co nejlepších
podmínek pro kvalitní vědecko-výzkumnou činnost, jak pro

akademické pracovníky, tak především pro studenty, a to nejen
pro doktorandy. Co si pod tím představit? V případě
akademických pracovníků jde zejména o v současné době

diskutovaný kariérní řád, jehož cílem by mělo být zkvalitnění
jak vědy, tak výuky. U studentů jde o granty, stipendia

(např. na vydání článku) a výjezdy do zahraničí.
Z vlastní zkušenosti vím, že kdo chce dělat vědu, rozhodně
nemusí čekat až na doktorát, grant můžete dostat i v prvním

ročníku magistra. Zásadní je nicméně spolupráce s vyučujícími
a dostatek informací o možnostech a podmínkách financování
studentské vědy. A především v druhém bodě je ještě hodně co
zlepšovat, ať už jde o množství dostupných informací nebo

zejména o jejich jasnou a přehlednou prezentaci.
Otázku zapojení magisterských studentů do vědy bych ráda

posunula ještě dál, k podobě magisterského studia samotného.
Budu prosazovat, aby se v navazujícím studiu kladl větší
důraz na samostatnost, interdisciplinaritu a individuální
profilaci studentů, např. v podobě praktických stáží nebo
zapojení se do projektů. Mnohé z těchto změn by nepochybně
zlepšily i studium bakalářské. Zejména budoucím magistrům by
ale mohly výrazně usnadnit jak přechod na doktorát, tak vstup

na pracovní trh, a to za to jistě stojí.
Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

Mgr. Martin Lundák
Rok narození: 1992

E-Mail: martinlundak@gmail.com
Obor a ročník studia: České

dějiny 1. PhD.
Navrhovatel/ka: Marek Linhart

http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz
mailto:martinlundak@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/lundak.jpg


Kdo jsem:
Studuji v 1. ročníku doktorského studia českých dějin a zaměřuji se na dějiny

vojenství a každodennosti. Můžete mě znát také z mého působení ve Studentské radě
FF UK, kde dlouhodobě připravuji například fakultní ples, případně jako člena

některých komisí nebo častého hosta na zasedáních senátu.
Ve volném čase se věnuji četbě, deskovým hrám nebo například počítačové technice.

V senátu plánuji:
V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat tyto

záležitosti:
–        E-Fakulta

•
    - Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření návodů na

obsluhu streamovacích programů)
    - Vytváření video návodů pro SIS a využití online webinářů pro komunikaci se

studenty
–        Zpřehlednění byrokracie

•
    - Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání cestovních a

účelových stipendií)
    - Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty

–        Ekologie a šetrnost
•

    - Ekologický způsob vytápění učeben
    - Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné kelímky)

Osobně bych se také rád zasadil o:
•

    - Podporu financování individuální i spolkové studentské činnosti a její
větší propagace (včetně Kampusu Hybernská)

    - Všeobecnou transparentnost a tlak na dodržování vnitřních pravidel a
předpisů fakulty (především termínů apod.)

Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem Filozofické
fakulty. Více info na Fb!

Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:
•   Anna Bártová

•   Anna Spirmanová
•   Anna-Marie Millerová

•   Hana Bílková
•   Jan Klusáček

•   Josefína Kuchařová
•   Kristýna Bělíková

•   Kryštof Ekl
•   Linda Krumpholcová
•   Marta Harasimowicz

•   Martin Jelínek
•   Martin Máčel
•   Petr Arbet

•   Šimon Pokorný
 

https://strada.ff.cuni.cz/
https://strada.ff.cuni.cz/
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Martin Máčel
Rok narození: 1997

E-Mail:
macelmartin@seznam.cz
Obor a ročník studia:
Psychologie 1. Bc.

Navrhovatel/ka: Petr Arbet

mailto:macelmartin@seznam.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/macel.jpg


Kdo jsem:
Ahoj, jmenuji se Martin a jsem v prváku na Psychologii. Ze studia jsem
nadšený, ale myslím si, že by naše fakulta mohla jít více s dobou. V

senátu bych se rád zaměřil na modernizaci výuky. Před psychologií jsem
studoval informatiku a věřím, že mi moje zkušenosti pomůžou tohoto cíle

dosáhnout. Obecně rád řeším problémy a zlepšuju tím život sobě i
ostatním. Během svého krátkého studia jsme už společně s Radkou Francovou

stihli vyjednat kávovar do učebny psychologie.
 

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat tyto
záležitosti:

–        E-Fakulta
•

    - Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření
návodů na obsluhu streamovacích programů)

    - Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro
komunikaci se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
•

    - Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání
cestovních a účelových stipendií)

    - Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty
–        Ekologie a šetrnost

•
    - Ekologický způsob vytápění učeben

    - Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné
kelímky)

Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem
Filozofické fakulty. Více info na Fb!

Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:
•   Anna Bártová

•   Anna Spirmanová
•   Anna-Marie Millerová

•   Hana Bílková
•   Jan Klusáček

•   Josefína Kuchařová
•   Kristýna Bělíková

•   Kryštof Ekl
•   Linda Krumpholcová
•   Marta Harasimowicz

•   Martin Jelínek
•   Martin Lundák
•   Petr Arbet

•   Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Markéta Matějová
Rok narození: 1999

E-Mail: matejova.m@hotmail.com
Obor a ročník studia:
Psychologie 1. Bc.

Navrhovatel/ka: Václav
Jehlička

Ještě před tím, než jsem si nasadila roušku a stala se tak
perskou princeznou, účastnila jsem se politických simulací.
Mám tedy mnoho zkušeností s vyjednáváním a prezentací svých
hodnot. Nebudu vám slibovat, co není v mé moci – třeba nižší
ceny jídel v bufetu, nebo více kurzů v Jazykovém centru – ale

chci, aby měl na Filozofické fakultě každý student hlas.
Proto se budu snažit dosáhnout větší propojenosti mezi

studenty a orgány jako je akademický senát, který je může
hájit, zastupovat a zabývat se jejich návrhy a výtkami. Senát
by měl také fungovat ve prospěch všech studentů, nikoliv jen

některých oborů.
O takovéto fakultě sním, když náhodou spím:

• v každém patře jsou koše na tříděný odpad včetně papíru
• studenti jsou informováni o možnostech výjezdu – i těch

mimo Erasmus
• povinné předměty dvojoborových studentů se nepřekrývají

• existuje mobilní aplikace SISu
• studenti z různých oborů se vídají na akcích pořádaných

fakultou či jejími spolky
• každý student s výukou v Celetné dostává na začátku

semestru baterku (pro případ, že by se v jejích útrobách
ztratil a musel tam přenocovat)

mailto:matejova.m@hotmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/matejova.jpg


Bc. Anna-Marie
Millerová

Rok narození: 1996
E-Mail:

a.millerova@seznam.cz
Obor a ročník studia:
Sociologie 1. NMgr.
Navrhovatel/ka: Anna

Bártová

mailto:a.millerova@seznam.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/millerova.jpg


Kdo jsem: Jsem studentka navazujícího magisterského studia Sociologie
a bakalářského studia Anglistika a amerikanistika. V minulosti jsem
měla příležitost se účastnit procesu policy-making pro Evropskou

komisi v Bruselu nebo mezinárodního studentského fóra v Paříži. Mezi
mé záliby patří vysokohorská i běžná turistika, literatura a
lyžování. Zejména cestování a dlouhodobé zahraniční pobyty mě

motivují ke zlepšování komunikace zahraničního oddělení se studenty.
V senátu plánuji:

V rámci seskupení Za fakultu 21. století plánujeme prosazovat tyto
záležitosti:

–         E-Fakulta
• Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření

návodů na obsluhu streamovacích programů)
• Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro

komunikaci se studenty
–        Zpřehlednění byrokracie

• Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání
cestovních a účelových stipendií)

• Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty
–        Ekologie a šetrnost

• Ekologický způsob vytápění učeben
• Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné

kelímky)
Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem

Filozofické fakulty.
Více info na Fb!

Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:
•     Anna Bártová
•   Anna Spirmanová
•   Hana Bílková
•   Jan Klusáček

•   Josefína Kuchařová
•   Kristýna Bělíková

•   Kryštof Ekl
•   Linda Krumpholcová
•   Marta Harasimowicz
•   Martin Jelínek
•   Martin Lundák
•   Martin Máčel
•   Petr Arbet

•   Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Bc. Jakub Múčka
Rok narození: 1993

E-Mail: mucka.kuba@gmail.com
Obor a ročník studia:

Východoevropská studia 3.
NMgr.

Navrhovatel/ka: Tomáš Konečný

mailto:mucka.kuba@gmail.com
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Dokončuji magisterské studium rusistiky a hlásím se na
doktorský program filosofie, abych mohl pokračovat ve výzkumu

ruské náboženské filosofie.
Mandát obhajuju poté, co jsem za FFacultas Activa nastoupil
do senátu v září jako náhradník. I díky pozici studentského
místopředsedy jsem mohl hájit témata spojená s modernizací

fakulty nebo iniciovat rezoluce směrem k veřejnosti
(odmítnutí propojování UK s neetickým byznysem Petra
Kellnera, obhajoba našich sinologů či morální podpora

pronásledovaným studentům v Hongkongu a Moskvě).
Motivace:

Záleží mi na společenské odpovědnosti univerzit. I proto jsem
zakládal spolek Východoevropský klub v reakci na ukrajinskou
revoluci Majdan nebo Studentské hnutí za solidaritu, které

odpovídalo na tzv. Evropskou migrační krizi.
Z toho dodnes čerpám jako ředitel akademicko-vzdělávací

neziskové organizace Online encyklopedie migrace (od května
jako globálněji orientovaný Atlas of Today’s World).

Po Erasmu na Freie Universität v Berlíně upřímně cítím, jak
velké limity na fakultě máme nejen v práci pro společnost,
ale i v celkové otevřenosti. I proto jsem inicioval vznik FF

UK International, s cílem otevřeně promluvit o potřebě
komplexních reforem naší instituce, které by nás přiblížily

standardům západoevropských univerzit.
Moje specializace:

1. Rozvoj tzv. třetí role univerzity: posilování mediální
komunikace akademiků; ve spolupráci s Kampusem Hybernská

vytvořit centrum pro rozvoj (předně studentských!) start-upů
v humanitních a sociálních vědách (v souladu s tzv. social

entrepreneurship)
2. Otevřenost fakulty vůči světu: podpora mezinárodních

studentských projektů (nejen výzkumných; inspiruji se třeba
Fridays for Future), globální odpovědnost, internacionalizace
Kromě kolegů z FF UK International (@FF UK International)

podporuji také Martina Čiháka.

https://www.facebook.com/V%25C3%25BDchodoevropsk%25C3%25BD-klub-487178291434942/
https://www.facebook.com/studentskehnutizasolidaritu/
http://www.encyclopediaofmigration.org
http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz


Mgr. Anna Pajerová
Rok narození: 1993

E-Mail: anna.pajerova@email.cz
Obor a ročník studia: Historie

/ Obecné dějiny 1. PhD.
Navrhovatel/ka: Kristina

Jarošová

mailto:anna.pajerova@email.cz
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Při svém doktorském studiu na Ústavu světových dějin se
orientuji na severní, potažmo západní Evropu, což také
vyučuji. Kromě historie jsem též absolventkou FSV UK a

zároveň mám za sebou roční pobyt na Uppsalské univerzitě.
Z osobních zkušeností mohu pro vaši nejlepší reprezentaci
v Akademickém senátu FF UK využít zkušeností z MZV ČR i

Spolku Orlík-Staré Sedlo, jehož předsedkyní jsem několik let
a kde se aktivně věnujeme zlepšování kvality života i vedení

naší obce.
Jako senátorka bych ráda pracovala i na zlepšení FF UK, která

má nejlepší předpoklady stát se jedním velkým humanitním
centrem, jež bude prospívat jak studentům a vyučujícím, tak i

veřejnosti. Aby toho ale dosáhla, je velice podstatné
prohloubení interdisciplinarity a otevření se světu. Právě
specializace jednotlivých ústavů a kateder dokládají, že i
malé obory mohou vytvářet kvalitní výstupy, aniž by musely
stavět na kvantitě studentů. Na druhé straně je však potřeba
tyto skvělé výsledky prezentovat i ostatním na fakultě, neboť

často studenti jednoho oboru nemají ponětí, co se „děje
vedle.“

Populistické tendence i rozšiřování fake news ve společnosti
ukazují, jak potřebná je přítomnost odborníků ve společnosti.
Proto plně podporuji tzv. třetí roli univerzity. Výuka by tak

měla navazovat na výzkumy jejích pracovníků a ty zase na
světové akademické trendy, které by se měly prezentovat

široké společnosti. Studenti by měli být motivováni studovat
i v ČR v cizích jazycích a získávat znalosti jak o stavu

jejich oboru v cizině, tak o terminologii, aby byli
konkurenceschopní při hledání práce, ale i v debatě ve

společnosti.
Kandiduji za FF UK International (@FF UK International),
jejímuž programu doporučuji věnovat pár chvil pro vaši

představu, kam se FF UK v dalších letech může posunout. Je to
jen na vás!

http://www.ffukinternational.cz


Šimon Pokorný
Rok narození: 1993

E-Mail:
Sim.pokorny@gmail.com
Obor a ročník studia:

Klasická archeologie 1.
Bc.

Navrhovatel/ka: Martin
Jelínek

mailto:Sim.pokorny@gmail.com
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/pokorny.jpg


Kdo jsem: Zdravím, v současné době studuji první ročník Klasické
archeologie. V archeologii pracuji již přes dva roky, v rámci svého
oboru se zaměřuji na Římskou armádu a logistiku. Zároveň jsem první
místopředsedou  studentského spolku archeologů Archeoffuk. V senátu

se chci primárně zaměřovat na Digitalizaci a zjednodušování
přebujelé byrokracie. V rámci fakulty jsem spolupracoval minulý rok

na Mezinárodním Dni Archeologie a na konferenci PeClA.
V senátu plánuji:

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat
tyto záležitosti:
–        E-Fakulta

• Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření
návodů na obsluhu streamovacích programů)

• Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro
komunikaci se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
• Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání

cestovních a účelových stipendií)
• Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty

–        Ekologie a šetrnost
• Ekologický způsob vytápění učeben

• Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné
kelímky)

Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem
Filozofické fakulty. Více info na Fb!

Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:
• Anna Bártová

• Anna Spirmanová
• Anna-Marie Millerová

• Hana Bílková
• Jan Klusáček

• Josefína Kuchařová
• Linda Krumpholcová
• Kristýna Bělíková

• Kryštof Ekl
• Marta Harasimowicz

• Martin Jelínek
• Martin Lundák
• Martin Máčel
• Petr Arbet

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Eva Pospíšilová
Rok narození: 1997

E-Mail:
eva.pospisilova97@seznam.cz
Obor a ročník studia: Český
jazyk a literatura 3. Bc.
Navrhovatel/ka: Tereza

Pazderová

mailto:eva.pospisilova97@seznam.cz
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Jsem studentkou třetího ročníku bakalářského oboru Český
jazyk a literatura, současně s bohemistikou studuji i

biologii na Přírodovědecké fakultě UK. Od října roku 2019
pracuji jako pomocná vědecká síla na Ústavu českého jazyka a
teorie komunikace, v tomto akademickém roce jsem se také

účastnila setkání studentské poradní skupiny ÚČJTK. Díky všem
těmto příležitostem mám možnost pozorovat fungování fakulty

z různých pohledů, a protože mám v plánu po dokončení
bakalářského studia pokračovat na Filozofické fakultě i

v magisterském studiu, ráda bych aktivně využila zkušenosti
získané ze svého dosavadního působení na obou fakultách právě

v rámci Akademického senátu FF UK.
Díky studiu dvou různých oborů si uvědomuji, že i zdánlivě

neslučitelné vědní disciplíny si mají co nabídnout. Podporuji
tedy modernizaci výuky s důrazem na interdisciplinaritu. Ráda
bych se rovněž zasadila o podporu většího provázání výuky a
vědy, a to například prostřednictvím zapojování studentů do
výzkumných projektů, vytvářením výzkumných studijních skupin

či zvýšením počtu předmětů, které studentům umožňují
realizovat vlastní výzkum.

Za velmi důležitou považuji také problematiku informovanosti
studentů. Protože si dobře pamatuji pocity zmatení a

nejistoty, které student nejen prvního ročníku zažívá při
vstupu do vysokoškolského prostředí, ráda bych se zasadila o
zpřehlednění fakultních webových stránek, ale také sjednocení

webových stránek napříč ústavy a katedrami. Věřím, že
studentům všech ročníků by studium zpříjemnilo také zřízení
studentských poradenských skupin a pozic mentorů, kteří by
byli ostatním studentům po ruce, pokud by si nevěděli rady.
Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz


Mgr. Václav Sklenář
Rok narození: 1993

E-Mail: v.j.sklenar@seznam.cz
Obor a ročník studia:

Filosofie 1. PhD.
Navrhovatel/ka: Denisa

Šebestová

V současnosti jsem v prvním ročníku doktorského studia
filosofie, mimo to jsem v rámci fakulty aktivní jako

zaměstnanec projektu KREAS, na FF se pohybuji už sedmým
rokem.

Ke kandidatuře do senátu mě vede snaha podpořit rozvoj
fakulty především ve třech oblastech. První z nich je

doktorské studium, které je dlouhodobě problematické na všech
vysokých školách v České republice. Protože doktoráty mají
být procesem přechodu vynikajících magisterských studentů do
vědeckého provozu, studium nemá být snadno přístupné a špatně
podporované, právě naopak. Na doktorandy musí být kladeny
vysoké nároky, zároveň ale mají být důležitou součástí

fakulty. Chtěl bych apelovat na nutnost změn, které by vedly
k lepšímu zapojení doktorandů do výzkumu, stejně tak jako
k lepší materiální podpoře studia. To neznamená jen lepší

finanční podporu, doktorandi doslova nemají na fakultě místo,
neexistují žádné fyzické ani e-prostory, v nichž by se mohli
pohybovat. Rád bych také otevřel otázku lepší organizační

podpory zahraničních doktorandských stáží.
Dále mě zajímají propojené oblasti modernizace a

transparentnosti. Financování základních součástí by mělo být
průhledné, v ideálním případě založené na předem definované
koncepci cílů, kterých se fakulta snaží ve výzkumu a výuce

dosáhnout. Stejně tak by měl existovat – nakolik to humanitní
vědy umožňují – definovaný profil vyučujícího/badatele FF UK,
který bude zahrnovat kontrolovatelná kritéria vědecké práce.
Přijímací řízení by měla být koncipována tak, aby pozice byly

dostupné i zahraničním akademikům.
Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

mailto:v.j.sklenar@seznam.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2020/04/Sklenář_foto.jpg
http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz


Anna Spirmanová
Rok narození: 1997

E-Mail:
anna.spirmanova@gmail.com

Obor a ročník studia: Český
jazyk a literatura –

Angličtina pro mezikulturní
komunikaci 3. Bc.

Navrhovatel/ka: Anna Chalupová

mailto:anna.spirmanova@gmail.com
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Kdo jsem:
Studuji ve třetím ročníku bakalářského studia. Do AS jsem se rozhodla

kandidovat, protože jsem si za ty 3 roky všimla, že ne vše funguje, jak by
mělo nebo mohlo. Původně jsem studovala na jiné fakultě UK, mám proto navíc i

srovnání s tím, co funguje jinde.
Z našeho programu je pro mě obzvláště důležitý bod e-fakulta – obzvláště za
nynějších mimořádných okolností je nutné, aby se v rámci fakulty začalo více
pracovat s dostupnými technologiemi a aby s nimi vyučující uměli zacházet.
Byla bych také ráda, kdyby bylo možné vytvořit tlak na dodržování předpisů,
jelikož se ve svém okolí setkávám se situacemi, kdy mají studenti dojem, že

pravidla platí jen pro ně.
V senátu plánuji:

V rámci seskupení Za fakultu 21. století (F21) plánujeme prosazovat tyto
záležitosti:

–        E-Fakulta
•

    - Podpora e-výuky a zaškolování přednášejících (například vytváření návodů
na obsluhu streamovacích programů)

    - Vytváření videonávodů pro SIS a využití online webinářů pro komunikaci
se studenty

–        Zpřehlednění byrokracie
•

    - Zjednodušení byrokracie pro studenty (např. návod na získání cestovních
a účelových stipendií)

    - Zlepšení komunikace zahraničního oddělení se studenty
–        Ekologie a šetrnost

•
    - Ekologický způsob vytápění učeben

    - Zdravější a ekologicky šetrné bufety (veganské jídlo, vratné kelímky)
Naše uskupení tvoří studentky a studenti napříč oborovým spektrem Filozofické

fakulty. Více info na Fb!
Prosím, volte i ostatní kamarády, spolu toho zvládneme víc:

•       Anna Bártová
•       Anna Spirmanová

•       Anna-Marie Millerová
•       Hana Bílková
•       Jan Klusáček

•       Josefína Kuchařová
•       Linda Krumpholcová
•       Kristýna Bělíková

•       Kryštof Ekl
•       Marta Harasimowicz
•       Martin Jelínek
•       Martin Lundák
•       Martin Máčel
•       Petr Arbet

•       Šimon Pokorný

https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group
https://www.facebook.com/Za-fakultu-21-stolet%C3%AD-103244564663569/?hc_location=group


Mgr. Denisa
Šebestová

Rok narození: 1992
E-Mail:

sebestovadenisa@gmail.com
Obor a ročník studia: Anglický

jazyk 3. PhD.
Navrhovatel/ka: Václav Sklenář

mailto:sebestovadenisa@gmail.com
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Jsem doktorandka na Ústavu anglického jazyka a didaktiky,
zabývám se korpusovou lingvistikou a srovnáním češtiny
s angličtinou. Na ústavu také učím, vidím tak fungování
fakulty z různých úhlů. V senátu mi zvláště záleží na

následujících tématech:
podpora zahraničních výjezdů

Pomáhám organizovat mezinárodní konferenci Linguistics Prague
a letní školu Summer School of Linguistics. Loni jsem

absolvovala výzkumný pobyt ve Spojeném království. Díky tomu
vím, jak neocenitelný přínos mají pro studenty i začínající
badatele zahraniční kontakty. Podporuji proto snahu, aby

výjezdy – a také informace o nich – byly studentům co nejsnáz
dostupné.

vyváženost vědy a výuky
Uplynulé dva roky ve studentské kurii mi daly přesnější
představu o tom, jak fakulta funguje a také kam by mohla
směřovat. FF UK může a má být jak špičkovou školou, tak i

elitním výzkumným pracovištěm. Oba tyto rozměry potřebujeme,
oba by měly být rovnocennými prioritami.

kvalita doktorského studia
Mezi prioritami fakulty je hojně skloňován excelentní výzkum.
K tomu ovšem patří také excelentní doktorské studium. Přála

bych si, aby fakulta dbala o jeho maximální kvalitu a
náročnost. Je ale také potřeba, aby doktorandům vytvářela
důstojné pracovní podmínky a zapojovala je do výzkumu.

popularizace vědy
Naše obory mají značný potenciál oslovit veřejnost. K tomu
může přispět již osvědčená spolupráce s Kampusem Hybernská.
Její pokračování je bohužel v této chvíli nejisté. Význam
Kampusu přesahuje univerzitní prostředí, je v pražském

kulturním prostoru unikátní. Jsem proto zastáncem další úzké
spolupráce s KH – je to cenná příležitost představovat
fakultní práci veřejnosti a naplňovat tak třetí roli

univerzity.
Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

http://www.ffukinternational.cz
http://www.ffukinternational.cz


Klára Trávníčková
Rok narození: 1999

E-Mail:
kla.travnickova@gmail.com

Obor a ročník studia: Historie
– Východoevropská studia 2.

Bc.
Navrhovatel/ka: Karolína

Lipská

mailto:kla.travnickova@gmail.com
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Jsem ve druhém ročníku bakaláře historie a východoevropských
studií – ukrajinistiky. Svůj čtvrtý semestr jsem měla strávit
na Univerzitě Ivana Franka ve Lvově, ale bohužel jsem tam

mohla zůstat jen 6 týdnů. Organizačně se podílím na
Konferenci mladých slavistů a na časopise studentů historie

Obscura.
Od dětství jsem členkou skautského oddílu, v němž jsem se

postupně dostala až k jeho vedení (je mi jasné, že srovnávat
skautský oddíl a fakultu je z jedné strany absurdní, mám i
zkušenosti s tím, že práce v týmu a rozhodování za větší
celek lidí, má jisté společné rysy všude). Kromě toho se
zajímám o moderní vzdělávání, působila jsem jako lektorka
v organizaci Věda nás baví popularizující vědu dětem a

aktuálně učím přes České centrum studenty z Ukrajiny češtinu.
Myslím tedy, že mám na vzdělávání náhled i z jiné strany a

můžu na stav výuky na FF UK nahlížet kritičtěji.
Jelikož jsem zatím na bakaláři a ještě nějakou dobu tu

plánuji strávit, je pro mě asi nejdůležitějším tématem stav
dvouoborového studia a celkově „user friendly“ prostředí pro
mladší studenty. Nepřijde mi spravedlivé, jak nejednotně je

k dvouoborům přistupováno, jak mají v mnoha ohledech
nespravedlivé podmínky (spoustu předmětů plní jen jako
volitelné nebo za ně dostávají méně kreditů než jejich

kolegové, přitom vynaloží podobné úsilí).
Myslím, že s tím souvisí i modernizace webových stránek
fakulty, její mediální obraz a celková prostupnost a
transparentnost systému, převážně pro nové studenty i

potenciálně uchazeče. Chtěla bych, aby bakalářští studenti
byli více cílevědomí a zapojovali se do dění na svých

katedrách i celé fakultě, ne aby první roky svého studia
strávila orientováním se a pochybami, jestli si kvůli

nedostatku informací nevybrali špatně.
Kandiduji za FF UK International (@FF UK International).



Miloš Ulrich
Rok narození: 1999

E-Mail: ulrich.milos@gmail.com
Obor a ročník studia:

Andragogika a personální
řízení 1. Bc.

Navrhovatel/ka: David Mareček

Jmenuji se Miloš, jsem v prvním ročníku bakalářského studia
na Katedře andragogiky a personálního řízení. Zajímám se o

veřejné dění, podílím se na komunální politice ve svém městě.
Ve volném čase působím jako rozhodčí na závodech karate, rád
sportuji a rád posedím s přáteli. Když si chci odpočinout,
sednu si ke knížce, uvařím si zelený čaj nebo si dám sklenku
červeného vína. V současné koronavirové pandemii pomáhám ve

městě jako dobrovolník a propojil jsem naše město
s celostátním projektem Sousedská pomoc.

Proč kandiduji?
Chci přinést do akademického senátu pohled nezaujatého
studenta prvního ročníku. Mám vizi fakulty, která svým

studentům naslouchá. Chci být ombudsmanem studentů, zasazovat
se v senátu za jejich zájmy a potřeby. Myslím si, že

studentský senátor by měl pro studenty pracovat denně. Mým
cílem je podpora otevřenosti, vstřícnosti, respektu a

diverzity, zlepšení podmínek studentů na fakultě a podpora
propojení studia a života mimo fakultu.

Bc. Ondřej Vinš
Rok narození: 1991

E-Mail: vinson@seznam.cz
Obor a ročník studia: Český
jazyk a literatura 3. NMgr.
Navrhovatel/ka: Martin Čihák
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Jsem studentem 3. ročníku magisterské bohemistiky,
v bakalářském stupni jsem vystudoval dvouobor bohemistika –
anglistika. V současnosti píšu diplomovou práci a pracuji
jako lektor češtiny pro cizince a redaktor literárního
časopisu. Mandát v akademickém senátu obhajuji, mohu tak

nabídnout svou dvouletou zkušenost v tomto fakultním orgánu,
jakož i dlouholetou zkušenost ze studentského oborového
spolku. Díky organizování seznamovacích kurzů znám řadu

studentů svého oboru napříč ročníky, kteří se na mě mohou
kdykoli obrátit.

Na fakultě se pohybuji už poměrně dlouho a vždy jsem ji bral
jako svůj spřízněný prostor. Máme značný potenciál, jak

promlouvat ve veřejném prostoru a kultivovat jej. Máme přední
humanitní badatele, kteří mají společnosti co nabídnout.

V rámci této třetí role univerzity chci usilovat o posílení
mediálních výstupů našich studentů i akademiků a o vytvoření

databáze expertů na různá témata pro média, kterou by
spravoval nový tiskový mluvčí fakulty. Musíme zároveň čelit

problémům tohoto století, jako je ochrana životního
prostředí. Plně podporuji návrh, aby byl při cestách na

zahraniční konference preferován jiný typ dopravy než doprava
letecká. Začít můžeme i s maličkostmi, a proto se budu snažit

o zřízení kontejnerů na sklo  v prostorách fakulty.
Kandiduji za  FF UK International (@FF UK International).

Bc. Veronika
Wróbelová

Rok narození: 1996
E-Mail:

veronikawrobelova@seznam.cz
Obor a ročník studia: Sociální

pedagogika 1. NMgr.
Navrhovatel/ka: Simona

Kostelanská/Veronika Petrášová
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